

中华人民共和国 最高人民法院公报

最高人民法院办公厅主办

2016年第6期(总第236期)

总编辑:沈德咏 编辑部主任:孙长山

司法解释

最高人民法院

关于首先查封法院与优先债权执行法院处分查封财产有关问题的批复(3)

最高人民法院

关于修改《中华人民共和国民事诉讼法法庭规则》的决定(5)

最高人民法院

关于审理毒品犯罪案件适用法律若干问题的解释(11)

司法文件

最高人民法院

关于为京津冀协同发展提供司法服务和保障的意见(16)

任免事项

全国人民代表大会常务委员会

最高人民法院审判人员免职名单(18)

裁判文书选登

钟永玉与王光、林荣达案外人执行异议纠纷案(19)

北京福联升鞋业有限公司与国家工商行政管理总局商标评审委员会、北

京内联升鞋业有限公司商标异议复审行政纠纷案(27)

大宗集团有限公司、宗锡晋与淮北圣火矿业有限公司、淮北圣火房地产

开发有限责任公司、涡阳圣火房地产开发有限公司股权转让纠纷案(32)

案例

杭州翔盛纺织有限公司诉余姚市圣凯五金厂(普通合伙)票据损害责任纠

纷案(42)

江苏中江泓盛房地产开发有限公司诉陈跃石损害责任纠纷案(45)

GAZETTE OF THE SUPREME PEOPLE'S COURT

(2016)6GOTSPCPRC[T236]

Judicial Interpretations

Supreme People's Court

- Reply on the Issues concerning the Dispose of Sealed up Property by the Courts
which First Seal up the Property and the Courts
which Enforce the Priority Claims(3)

Supreme People's Court

- Decision on the Amendment of *Court Rules of the People's Court
of the People's Republic of China*.....(5)

Supreme People's Court

- Interpretation on the Issues concerning the Application of Laws in the Trial of Drug Crime Cases.....(11)

Judicial Document

Supreme People's Court

- Opinions on Providing Judicial Service and Guarantee
for the Integrated Development of Beijing, Tianjin Municipalities and Hebei Province.....(16)

Appointment and Removal

- Name List of SPC Judges Removed by the Standing Committee of the National People's Congress.....(18)

Selected Judgments

Case of Dispute over the Opposition to Execution of Persons Other than Involved in the Case:

- Zhong Yongyu v. Wang Guang and Lin Rongda.....(19)

Case of Administrative Dispute over the Review of the Opposition to Trademark:

- Beijing Fuliansheng Shoe Co., Ltd. v. Trademark Review and Appraisal Board of State Administration
for Industry and Commerce and Beijing Neiliansheng Shoe Co., Ltd.(27)

Case of Dispute over Stock Rights Transfer:

- Block Group Co., Ltd. and Zongxijin v. Huaibei Flame Mining Co., Ltd.
Huaibei Flame Real Estate Development Co., Ltd. and
Woyang Flame Real Estate Development Co., Ltd.(32)

Model Cases

Case of Dispute over Liability for Damage of Negotiable Instruments:

- Hangzhou Xiangsheng Textile Co., Ltd. v. Yuyao Shengkai Hardware Factory (General Partners).....(42)

Case of Dispute over Liability for Damage:

- Jiangsu Zhongjiang Hongsheng Real Estate Development Co., Ltd. v. Chen Yueshi.....(45)